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Geachte commissieleden, 

 

Gezien de vele onderwerpen die geagendeerd staan voor de commissie Onderwijs en Welzijn 

heeft de agendacommissie besloten een extra vergadering in te lassen. Deze komt in de plaats 

van de commissie Ruimte en Wonen die niet doorgaat wegens te weinig stukken. De 2 conform 

stukken van deze commissie worden in de commissie Onderwijs en Welzijn meegenomen.  

Om een logische verdeling van de stukken te maken, bestaat de middagvergadering vooral uit 

onderwerpen die te maken hebben met sport en de avondvergadering uit onderwerpen uit het 

onderwijs en sociaal domein.  

 

Namens uw voorzitter, dhr. M.D. Blom, nodig ik u uit voor de beide vergaderingen van de 

raadscommissie Onderwijs en Welzijn op woensdag 8 maart.  

Aanvang 16.30 uur en 20.00 uur in de oude raadzaal van het stadhuis. 

 

Een aantal opmerkingen t.a.v. de agenda: 

 

Middagdeel:  

 

B.1.  Voortgang Meerjarenprogramma Sport en Bewegen + De Bewegende Stad projecten 

2016-2017 (collegebrieven)  

In de brief over het meerjarenprogramma sport en bewegen informeert het college de raad over 

de voortgang van dit meerjarenprogramma (2016-2020) en geeft een overzicht van acties die 

onlangs zijn afgerond of nu actueel zijn. In het najaar zal het college opnieuw informatie geven 

over actuele thema’s van dit meerjarenprogramma. 

In de brief over de bewegende stad projecten blikt het college terug op 2016 en informeert de 

raad over de behaalde resultaten. Tevens presenteert het college de ambities voor 2017 en 

schetst daarbij de selectiecriteria die gehanteerd zijn voor het vaststellen van deze ambities.  
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B.2. Locatieonderzoek watersportbaan en roeisport (collegebrief) + bespreekpunten van 

VVD en Student en Stad.  

Tijdens de vorige commissievergadering hebben de fracties van de VVD en Student en Stad 

gevraagd om agendering van deze brief. Deze fracties hebben bespreekpunten aangeleverd voor 

de discussie in de commissie. Zij schetsen een aantal problemen voor drie Groninger 

roeiverenigingen, onderverdeeld in een aantal thema’s. Aan de hand hiervan leggen de beide 

fracties een aantal vragen aan u voor. 

 

 

B.3. Ontwikkelingen rondom kunstgrasvelden (collegebrief) 

De uitkomst van het onderzoek van de RIVM naar de risico’s van rubbergranulaat in 

kunstgrasvelden luidt dat het sporten op kunstgrasvelden met rubbergranulaat veilig is. Het 

college volgt deze lijn en ziet geen aanleiding om maatregelen te nemen. 

Ondertussen is er discussie gaande over andere infills. Wanneer er een duurzamere infill bekend 

is waarvan ook de gezondheidsrisico’s bekend zijn, komt het college bij de raad terug. Echter tot 

die tijd wil het college niet wachten met investeren in de kunstgrasvelden en kiest bij de 

investeringen van 2017 voor rubbergranulaat, tenzij clubs aangeven dat zij liever de verdere 

discussie over kunstgras infill willen afwachten. Het college is voornemens om in april met een 

raadsvoorstel te komen over nieuwe investeringen.  

 

Avonddeel:  

 

B.1. Aanbiedingsbrief van de Rekenkamercommissie + rapportage Passend Onderwijs  

De Rekenkamercommissie heeft onderzoeksbureau Partners+Pröpper opdracht gegeven te 

onderzoeken hoe de uitvoering van de wet passend onderwijs tot nu toe gestalte heeft gekregen 

en hoe de koppeling is gelegd met zorgtaken voor jeugd en jongeren. Het onderzoeksbureau 

heeft hierbij de wettelijke taken in beeld gebracht en de afspraken en afstemming die dienen 

plaats te vinden tussen schoolbesturen en gemeenten. Op basis van het onderzoek komt de 

Rekenkamercommissie met een viertal aanbevelingen en vraagt u om te oordelen of u de 

aanbevelingen uit het rapport wilt overnemen om op basis daarvan meer grip te krijgen op het 

beleid ten aanzien van passend onderwijs en dan vooral de te behalen resultaten daarvan.  

Helaas is de voorzitter van de rekenkamercommissie verhinderd op 8 maart. Indien u vragen 

heeft over het rekenkamerrapport, dan verzoek ik u van tevoren contact op te nemen met de 

secretaris van de Rekenkamercommissie, dhr. P. Kommerij (050-3677727, of 

peter.kommerij@groningen.nl). 

 

 

B.2. Inkoop sociaal domein (collegebrief)  

Voor een groot aantal voorzieningen binnen het sociaal domein zijn voor de jaren 2016 en 2017 

raamovereenkomsten afgesloten die tot en met 31 december 2017 lopen. In deze brief 

informeert het college de raad over de inkoop vanaf 2018 en schetst hiervoor de kaders. Hierbij 

neemt het college de ervaringen en ontwikkelingen in 2016 en 2017 mee. De overeenkomsten 

voor de individuele begeleiding, dagbesteding, kortdurend verblijf en de algemene voorziening 

huishoudelijke hulp wil het college met een jaar verlengen om zo meer tijd te creëren voor de 

invoering van een gebiedsondersteuningsnetwerk. Het concept hiervoor wil het college de 

komende tijd verder uitwerken. In de loop van 2017 wil het college tijdens een informele sessie 

de raad informeren over de vorming van een gebiedsondersteuningsnetwerk.   
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B.3. Besteding mantelzorgcomplimentgelden 2017 (collegebrief) 

Om te stimuleren dat mantelzorgers hun belangrijke rol kunnen (blijven) vervullen wil het 

college het huidige mantelzorgbeleid continueren en schetst de inzet en activiteiten voor dit jaar. 

Hierbij geeft het college inzicht in de beschikbare gelden voor elke activiteit.   

 

 

B.4. Stand van zaken Multi Functionele Accommodatie de Wijert (collegebrief)  

Het college heeft besloten de aanbesteding van de MFA de Wijert te beëindigen. Reden hiervoor 

is dat de inschrijvingen fors hoger uitvallen dan het beschikbaar gestelde krediet waardoor de 

opdracht niet gegund kan worden. Het college heeft opdracht gegeven om een minder complex 

ontwerp te laten maken wat past binnen het krediet. Deze aanpassing en alle bijkomende 

werkzaamheden zorgen voor een vertraging van de oplevering van de MFA van ongeveer een 

jaar. Oorspronkelijk was de oplevering gepland in zomer 2018, dat wordt nu dus zomer 2019.   

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de voorzitter, 

 

Greet Mulder,   

raadsadviseur  

gemeente Groningen.   

 

 


